
PROTOKÓŁ Nr XXVI/17 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 29 marca 2017 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa 

Radnych, Państwa Sołtysów oraz pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXVI sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 15 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1.Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4.Zgłaszanie interpelacji. 

5.Podjęcie uchwały w zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na 

lata 2017- 2028. 

6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jedwabno w 2017 roku. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Jedwabno na lata 2017-2022. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.  

10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między 

sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Uwag nie wniesiono. 
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Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 1 

Protokół został przyjęty 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radny Kowalczyk – w dniu 10 marca 2017 roku na sesji nadzwyczajnej Pan Wójt 

stwierdził, że zaaresztował teczkę Komisji Rewizyjnej, gdyż nie było w niej mojego 

pisma. Proszę o podanie kompetencji i przepisów prawnych na podstawie, których 

Wójt podjął takie czynności. 

 - w tym samym dniu Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dokonał kontroli tej samej teczki, 

gdzie stwierdził braki pisma do Prokuratury Rejonowej w Szczytnie, które zostało wysłane 

przeze mnie, zadekretowanego w dzienniku korespondencji Urzędu Gminy. Jakie 

uprawnienia posiada Pan do samowolnej kontroli? W jakich godzinach dokonał Pan kontroli 

teczki Komisji Rewizyjnej? Na jakiej podstawie stwierdził Pan, że pismo zostało wysłane w 

imieniu Rady Gminy? 

 - w dniu 14 marca otrzymałem pismo od Przewodniczącej Rady gminy, wzywające mnie aby 

w ciągu 3 dni dostarczyć kopię pisma, które wysłałem do Prokuratury Rejonowej w 

Szczytnie. Proszę o podanie przepisów prawnych, które mówią o możliwości wzywania 

kogokolwiek. 

 

Ad 5  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 

– 2028  

Pani Skarbnik poinformowała, iż, zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

publicznych przy każdej zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028.  

Ogółem dochody 18.167.959,00 zł, w tym dochody majątkowe 1.137.414,94 zł, wydatki 

ogółem 20.415.159,00 zł, w tym wydatki majątkowe 3.454.498,91 zł. 
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Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.247.200,00 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 1.473.513,00 zł, pożyczek 773.687,00 zł.. 

Przychody budżetu w wysokości 2.877.200,00 zł, rozchody w wysokości 630.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

Dokonano następujących zmian w wykazie przedsięwzięć (zmniejszenia, zwiększenia): 

1). zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Adaptacja istniejących budynków 

gospodarczych na działce nr 6/134 obręb geodezyjny Jedwabno – wieś Lipniki na lokale 

socjalne'' w roku 2017 o kwotę 50.000,00 zł (do kwoty 577.523,32 zł), 

2). zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne „Budowa amfiteatru w parku w Jedwabnie'' 

w roku 2017 o kwotę 40.000,00 zł (do kwoty 10.000,00 zł), 

3). zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w miejscowościach Dzierzki - Witówko” w roku 2017 o kwotę 60.000,00 zł (do 

kwoty 90.000,00 zł). 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXVI/190/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Pani Skarbnik – wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdziale 

85503 (Karta Dużej Rodziny) w § 2010 o kwotę 33,00 zł, 

 

2). zgodnie z informacją otrzymaną z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego wprowadzono po stronie dochodów w rozdz. 60016 (drogi publiczne gminne) w 

§ 6630 (dotacje celowe …) dotację na realizację zadania z zakresu ochrony gruntów rolnych 

w wysokości 90.000,00 zł (dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych), 
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Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 90.033,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne ,,Budowa pomostu 

rekreacyjnego w miejscowości Dłużek” w wysokości 10.000,00 zł (rozdz. 63095 § 6050), 

jednocześnie zmniejszając zadanie „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach Dzierzki – Witówko” (rozdz. 01010 § 6050),  

 

2).  w związku ze złożonym wnioskiem na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

„Remont i modernizacja  ulicy 1 Maja w Jedwabnie” zwiększono wartość zadania o kwotę 

180.000,00 zł (do kwoty 210 000,00 zł) – rozdz. 60016 § 6050: 

- jednocześnie zmniejszając środki zabezpieczone na zadanie inwestycyjne „Budowa sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Dzierzki – Witówko” o kwotę 

50.000,00 zł (rozdz. 01010 § 6050), 

- zmniejszając środki zabezpieczone na zadanie inwestycyjne „Budowa amfiteatru w parku w 

Jedwabnie” o kwotę 40.000,00 zł (rozdz. 90095 § 6050), 

- zwiększając o kwotę 90.000,00 zł -  środki pochodzą ze zwiększenia po stronie dochodów 

dotacji na realizację zadania z zakresu ochrony gruntów rolnych (dofinansowanie z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych), 

 

3). zgodnie z kolejnym wnioskiem zwiększono wartość zadania inwestycyjnego „Remont i 

modernizacja ulicy Polnej w Jedwabnie” o kwotę 30.000,00 zł (rozdz. 60016 § 6050) 

jednocześnie zmniejszając zadanie inwestycyjne „Wykup nieruchomości” (rozdz. 01095 § 

6060), 

 

4). zgodnie z kolejnym wnioskiem zwiększono wartość zadania inwestycyjnego „Przebudowa 

ulicy Ogrodowej w Jedwabnie” o kwotę 50.000,00 zł (rozdz. 60016 § 6050) jednocześnie 

zmniejszając zadanie inwestycyjne ,,Adaptacja istniejących budynków gospodarczych na 

działce nr 6/134 obręb geodezyjny Jedwabno – wieś Lipniki na lokale socjalne” (rozdz. 70005 

§ 6050), 

 

5). w związku z  przygotowaniem do realizacji  zagospodarowania terenu wokół świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Kot utworzono nowe zadanie inwestycyjne „Budowa tarasu przy 
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świetlicy wiejskiej w miejscowości Kot” (rozdz. 92195 § 6050). Środki w kwocie 10.000,00 

zł zostały przesunięte z następujących zadań inwestycyjnych: 

- 5.000,00 zł – z zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 194004 N 

w miejscowości Kot”, 

- 5.000,00 zł – z zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 194005 N 

w miejscowości Kot”, 

   

6). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na opłatę za korzystanie ze środowiska o kwotę 

5.000,00 zł (rozdz. 90019 § 4430) jednocześnie zmniejszając wydatki na zakup usług 

pozostałych dotyczących dróg publicznych gminnych (rozdz. 60016 § 4300), 

 

7). zgodnie z wnioskiem wprowadzono środki w wysokości 1.000,00 zł na nowe zadanie 

wydatkowe – koszty związane z wydzierżawieniem nieruchomości na cele przytuliska dla 

zwierząt w Jedwabnie (rozdz. 01095 § 4430) jednocześnie zmniejszając wydatki na zakup 

usług pozostałych dotyczących gospodarki gruntami i nieruchomościami (rozdz. 70005 § 

4300), 

 

8). zgodnie z wnioskiem wprowadzono środki w wysokości 2.600,00 zł na nowe zadanie 

wydatkowe – środki na wpłatę zaliczki na wydatki w sprawie o spis inwentarza po osobie 

zmarłej (rozdz. 70005 § 4610) jednocześnie zmniejszając wydatki na zakup usług pozostałych 

dotyczących gospodarki gruntami i nieruchomościami (rozdz. 70005 § 4300), 

 

9). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększeń w wydatkach GOPS, w 

związku z otrzymaną dotacją (kopia wniosku w załączeniu – 1 szt.) – łącznie zwiększono 

wydatki o kwotę 33,00 zł. 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 90.033,00 zł. 

 

Zgodnie z informacją przekazaną na wspólnym posiedzeniu Komisji RG dnia 27.03.2017 

roku dokonano następujących zmian: 

- w załączniku nr 3 (przkazanym do projektu zmian w budżecie) zadania inwestycyjne: z 

pozycji 1 ,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Brajniki'' (w wysokości 20.000,00 

zł), i z pozycji 3 ,,Remont i modernizacja sieci wodociągowej i hydroforni w Witowie'' (w 

wysokości 50.000,00 zł) zostały połączone w jedno nowe zadanie inwestycyjne - ,,Poprawa 

gospodarki wodnej w zlewni jeziora Świętajno w obrębie Witowo i Brajniki'' (w wysokości 
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70.000,00 zł). Powyższe spowodowane jest opracowywaniem wniosku o dofinansowanie w 

ramach ogłoszonego konkursu ze środków RPO na lata 2014-2020 (działanie – gospodarka 

wodno-ściekowa).   

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej – poinformowała, iż komisja wydała 

pozytywną opinię odnośnie omawianych zmian w budżecie. 

 

Radna Licka – czy kwota ta dotyczy tylko spisu inwentarza czy całej posiadłosci po osobie 

zmarłej. 

Pan Wójt – aby ten temat został wyregulowany na przyszłości w sytuacji po osobie zmarłej, 

gmina musi uregulawać sąd wzywa do wpłacenia zaliczki nie wie czy to jest ostareczna 

kwota.. 

radna Licka – rozumie że caly inwentarz zostaje na własność spadkobiercom osoby, czy 

gminy? 

pan Wójt – to nie jest sprawa spadkowa, to są kwestie rozgraniczająca nieruchomość.  

radny Szeczyk – czy po ostatniej sesji gdzie była uchwała o przekazaniu środków pieniężnych 

dla Spółki komunalnej, pieniądze zostały już przekazane. 

Pani Skarbnik – tak zgodnie z wnioskim który wpłynął w dniu 24.03, to w dniu 27.03 środki 

zostały przelane na konto spółki 

Więcej uwag nie było. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXVI/191/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jedwabno w 2017 roku. 

Pan Wójt – na wspólnym posiedzeniu komisji program ten był szeroko omawiany, na dzień 

dzisiejszy wpłynęły wszystkie opinie odnośnie przedłożonego programu. Nasze przytulisko 

jest bardzo pozytywnie oceniane w naszym powiecie. Mamy podpisaną umowę ze 

schroniskiem w Szczytnie, jakbyśmy nie mieścili się w naszym przytulisku.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  
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Następnie Pan Wiceprzewodniczący Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXVI/192/17 została przyjęta 15 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Jedwabno na lata 2017-2022. 

Pan Wójt - uchwalenie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy jest ustawowym obowiązkiem wynikającym z art. 21 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 21 

czerwca 2001r.o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie 

Kodeksu cywilnego. Zgodnie z powyższymi przepisami wieloletni program gospodarowania 

zasobem gminy powinien być opracowany na okres co najmniej pięciu lat i zawierać 

następujące zagadnienia:1. prognozę dotyczącą wielkości oraz stanu technicznego zasobu 

mieszkaniowego gminy w poszczególnych latach, z podziałem na lokale socjalne i pozostałe 

lokale mieszkalne, 

2. analizę potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikający ze stanu technicznego 

budynków i lokali, z podziałem na kolejne lata,   

3. planowaną sprzedaż lokali w kolejnych latach,  

4. zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszu, 5. sposób i zasady 

zarządzania lokalami budynkami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz 

przewidywane zmiany w zakresie zarządzania mieszkaniowym zasobem gminy w kolejnych 

latach, 6. źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej w kolejnych latach, 7. wysokość 

wydatków w kolejnych latach, z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, koszty remontów 

oraz koszty modernizacji lokali budynków wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy, koszty zarządu nieruchomościami wspólnymi, których gmina jest jednym ze 

współwłaścicieli, a także wydatki inwestycyjne, 8. opis innych działań mających na celu 

poprawę wykorzystania i racjonalizację gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. W 

związku z upływem okresu obowiązywania dotychczasowej uchwały w tej sprawie 

przygotowany został nowy program na kolejne pięć lat. Projekt niniejszej uchwały zawiera 

wszystkie określone w ustawie elementy wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy. W przygotowanym projekcie programu przedstawiono 

między innymi prognozę wielkości i stanu technicznego zasobu mieszkaniowego, plan 
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remontów, przewidywaną sprzedaż mieszkań, zasady ustalania czynszów, planowane wydatki 

i źródła ich finansowania. Mając powyższe na uwadze podjęcie niniejszej uchwały należy 

uznać za uzasadnione.  

 

Pani Sekretarz poinformowała iż w projekcie uchwały w § 5 wkradł się błąd pisarski,  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXVI/192/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.  

Pan Wójt poinformował, iż w związku z reformą oświaty na podstawie art. 206 ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., 

poz. 60), Rada Gminy Jedwabno dnia 10 marca 2017 r. podjęła Uchwałę Nr XXV/189/17 w 

sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. 

Zgodnie z art. 208 i 209 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – 

Prawo oświatowe, podjęta Uchwała została przekazana do zaopiniowania Warmińsko-

Mazurskiemu Kuratorowi Oświaty w Olsztynie oraz właściwym Związkom Zawodowym. 

Podjęta uchwała uzyskała pozytywną opinię Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty jak 

również Związków Zawodowych. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego jest zasadne. 

 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Przedstawiał projekt uchwały. 

Zapytanie: 

Radna Licka – czy w ustawie prawidłowo zawiera się wyrażenia ustrój szkolny 

Pan Dyrektor ZS – tak operujemy takim słownictwem, jest to prawidłowe 

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 
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uchwały głosowało 11 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr XXVI/194/17 została przyjęta 11 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 minutowa przerwę 

po przerwie stan radnych – 14 /nieobecna radna Stempel/ 

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt – ustawa o samorządzie gminnym art. 33, chodzi o zwierzchnictwo służbowe biura 

rady. Wójt jest zwierzchnikiem prawidłowego obiegu, przyjmowania i wysyłki dokumentów, 

aby nic nie brakowało w teczce. Radny Kowalczyk zasugerował kiedyś, żeby Wójt nie 

wiedział korespondencji Rady Gminy, ponieważ mogą przychodzić na niego (Wójta) skargi. 

Na wniosek Radnego Kowalczyka został założony dziennik pism wpływających do Rady 

Gminy. Korespondencja wychodząca z Rady jest wysyłana przez Urząd Gminy, bo Rada nie 

ma podmiotowości, żeby podpisać umowę pocztową z Pocztą. Listy są zapisywane w 

dzienniku i mamy nad tym kontrolę.   

Przypomnę, że chodzi o 2 listy jakie chciał wysłać Pan Kowalczyk, okazało się że nie ma 1 

kopii pisma w teczce do Prokuratury Rejonowej w Szczytnie – musieliśmy to porównać. 

Jestem odpowiedzialny za korespondencję, która wychodzi z Urzędu. Nie chciałbym, żeby 

ktoś z nas był oskarżony o kradzież pisma. Radny może wysłać pismo, ale kopia musi być 

pozostawiona w dokumentacji Rady.  

Później, gdy Radny Szewczyk stał się nowym Przewodniczącym, to chciał zapoznać się z 

teczką Komisji Rewizyjnej i jej stanem faktycznym, a w/w pisma nie było. Dzień po sesji Pan 

Kowalczyk zmienił zdanie i stwierdził, że pisma wyśle na swój koszt i oddał dwie koperty, a 

pisma wziął. W poniedziałek Pan Kowalczyk przyniósł trzy koperty za wcześniejsze listy i 

przelał pieniądze za koszt wysyłki. Jeżeli pismo wychodzi z pieczątkami Urzędu Gminy, to 

kopia pisma powinna u nas się znaleźć. Dla potwierdzenia pewnych faktów, teczkę musiałem 

zabrać.  
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Radny Szewczyk – sesja nadzwyczajna Rady Gminy odbyła się 10 marca, wtedy też 

dowiedziałem się, że są wysyłane dwa pisma bez pozostawienia kopii jednego z nich (do 

Prokuratury). Według statutu Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i Radni mają prawo 

zapoznać się z dokumentacją. Nie zapytał Pan członków Komisji Rewizyjnej czy może 

wysłać takie pisma.  

 

Przewodnicząca Rady – prosi, aby Radny Kowalczyk złożył pisemną interpelację, odniesie 

się do niej na najbliższej sesji.  

 

Wyszedł Radny Dunajski – stan radnych: 13 

 

Ad 12 

Sprawy różne. 

 Radna Wiktorowska – zaczęto remont w świetlicy, ale położono tylko płytki i prace 

ustały, czy można liczyć na dokończenie prac? 

  odnośnie ogrodzenia terenu boiska i zamontowania bramy również nic się nie dzieje 

Pani Sekretarz to nie jest remont gruntowny, jest on zlecony po kontroli sanepidu. Jest po 

rozmowie z wykonawcą pozostało wymalowanie wewnątrz pomieszczenie. Do końca kwietnia 

prace mają być skończone 

 wykonanie części ogrodzenia zostało celowo wstrzymane, bo trzeba uporządkować teren 

gdzie są chwiejne drzewa. Należy też uporządkować kwestię granicy gdzie sąsiad na terenie 

gminnym postawił szopkę. 

 

Radny Kowalczyk – oczekiwał przepisu prawnego, nie uzyskał takiej odpowiedzi, to 

wykonawca decyduje w ilu egzemplarzach należy wykonać pismo, mówi o tym instrukcja 

kancelaryjna 

 na ostatniej komisji uzyskał informację że sprawa wyniesienia dokumentacji zostanie 

przekazana do Prokuratury. 

 jest traktowany jak przestępca, przy ostatnim wglądzie do dokumentacji został posądzony 

o kradzież, Wójt zakazał udostępniania dokumentacji. Czuję się upokorzony, zdeptany czuję się 

przestępcą, trochę jak mój Pan tu, na krzyżu . Prawda wyzwala a kłamstwo zniewala. 
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Pani Przewodnicząca odebrała głos Radnemu Kowalczyk 

 

wyszła radna Licka – stan radnych 12 

 

Pani Przewodnicząca Rady - Pan teraz stwierdził ze tak się czuje, zapyta Pan każdego radnego 

na sali jak się czuje. Otóż każdy radny, uczestnicząc w komisji czy sesji czuje się tak jak Pan. 

Jesteśmy po to aby służyć i pracować dla dobra naszej gminy. Państwo sołtysi czuja niesmak, 

biorąc udział w obradach sesji  Nie po to jest rada aby wszczynać spory i niesnaski. 

Pan Wójt – odnosząc się do tego co powiedział – instrukcja kancelaryjna służy dla pracowników 

urzędu do tzw. obrabiania dokumentów radnych to nie dotyczy. W dalszym ciągu podtrzymuje 

stanowisko. Posługuje się Pan argumentami z którymi trudno polemizować, nikt nie chce 

obrażać czyichś uczuć religijnych. Prywatną korespondencję może Pan wysyłać gdzie chce i ile 

chce ale sygnując pieczęcią urzędu trzeba zostawić w dokumentacji urzędu. Nie zastawił Pan 

kopii i przyznał się Pan do tego, ze kopii Pan w urzędzie nie zostawił.  

 

radna Trzcińska – osoby, które nie uczestniczyły w komisji nie wiedzą, że radny Kowalczyk 

grzmiał na komisji, ze teczka jest jego stworzona przez niego, to co robiła reszta komisji. 

 - obnoszenie się z krzyżem w takim miejscu uważa za bezczeszczenie wiary, wiele osób dziś 

Pan uraził 

radny Szewczyk – jesteśmy radnymi, nie powinniśmy zajmować się takimi sprawami a mamy 

dużo problemów chociażby stan naszych dróg 

 

sołtys Dłużka – zmuszani jesteśmy do uczestniczenia w sesji, jak ktoś chce zobaczyć krzyż to 

może pójść do kościoła nie musi Pan się z krzyżem tu obnosić.  

 

Ad 13 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXVI Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1000 do godz. 1150. 

Na tym protokół zakończono. 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    
Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


